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2_166008.htm A:Xiao Li,I shall go traveling abroad next month.How

can I buy goods and services with my Peony International

Card?B:You may use it at any merchant with VISA or MasterCard

sign and withdraw local currency from ATMs displaying VISA or

MasterCard logo. But, you must enter your PIN.A:Anything

else?B:You may enjoy hotel reservation and car rental

services.A:Really?B:Yes.You may make guaranteed hotel reservations

with your card number.Upon checking in,please remember to

inform the hotel that you have already made a reservation.If

possible,please advise them of your reservation number.A:What

should be noticed while renting a car?B:Before signing the car rental

agreement,please remember to read the terms and conditions

carefully.A:I see.But how can I check them?B:After each

transaction,please retain all your card receipts, including the sales slip

and the invoice,to check them against your bank statement.A:What

should I do if I have some questions?B:You may ask the bank to

conduct an investigation based on your receipts.A:Thank you for

your information.B:It’s the least I could do for you.A:小李，下个

月我要到国外旅游，如何用牡丹国际卡消费呢？B:在国外，

您可以在所有摆放VISA或MasterCard标志的商户用卡消费，

在贴有VISA或MasterCard标志的自动取款机上支取当地货币

。取现时必须输入密 码。A:还有呢？B:您可以享受酒店预定

和租车的便利。A:是吗？B:是。您可将国际卡卡号通知酒店



，办理预定手续。入住时务必申明您已预定房间或告知预定

号码。A:租车时应注意什么呢？B:在与租车公司签约之前，

务必认真阅读协议条款。A:我明白了。那如何对账呢？B:用

卡后，请妥善保管签购单，发票等交易单据，以便与银行对

账单核对。A:遇有疑问该怎么办呢？B:您可以凭发票向银行

要求查询。A:谢谢您的咨询服务。B:这是我应该做的。
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